
Protokoll 12.07.18. 17:30. 
 
 
 
Aive Oeselg, Elise Umb, Jaan Ratnik, Andres Õunap, Tõnis Vare. 
Puudusid; Andrus Aarna, Rasmus Maalinn, Raiko Lehtsalu 
 
 
Aive. Probleemid edasijõudnud laste treeningaegadega ja trenni jõudmisega ei ole akadeemias 
mingit paindlikust. 
A.Õ; teha pöördumine akadeemia poole. Küsiks ka kulude aruannet ja mida see aasta 
planeerivad. 
‐Elise sai alles viimasel hetkel ise ka teada, et määratakse KT. Ei plaani lähiajal ära minna. Andis 
ülevaate oma vaadetest ja plaanidest, märkides ära, et kuna sündmused tema spordikooli 
peatreeneri KT määramisega on arenenud väga kiiresti, ei ole ta veel pikemaid tööplaane 
teinud. Lepiti kokku, et järgmine koosolek toimub peale hooaja lõppu oktoobris ja siis 
kuulatakse ära ka Elise Umb plaanid ja ettepanekud spordikooli kohta. 
‐uusi lapsi spordikoolis 21 ringis  
‐Kutsuda hoolekogu liikmeks Margit Kaare. Vastu võetud ühehäälselt. 
‐Lahkunud Argo Kruusmägi asemel võtta hoolekogu koosseisu peatreeneri KT Elise Umb 
‐Admin tööle appi anda klubi poolt mõni inimene. 
A.Õ. ettepanek augustis korraldada laager ja kutsuda välistreener, kellele võiks klubi tasuta 
majutuse pakkuda. Treenerimaks oleks huvitatud edasijõudnute grupi lastevanemate kanda. 
‐Jaan Ratnik. Käiakse harva ujumas. peale trenni võiks jões ujumist korraldada, kasutatakse ka 
vähe spordisaali. 
 
Lõppetati 18.45. 
Protokollis  
Andres‐Kenno Õunap 


